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    OPĆINA MURTER-KORNATI 
            OPĆINSKO VIJEĆE 
 
KLASA:  021-05/18-01/01 
URBROJ: 2182 /18-01/1-18-4 
Murter, 30. svibnja 2018. 
 

Z A P I S N I K 

sa  12 . sjednice Općinskog vijeća Općine Murter- Kornati održane 30. svibnja 2018. godine sa 

početkom u 20,00 sati u prostoriji „Narodne knjižnice i čitaonice“ 

 

Sjednici su bili nazočni vijećnici: Venčoslav Skračić, Edo Juraga, Mateja Bašić, Maja Barešić, Enio 

Turčinov, Joso Mudronja, Ana Begić, Milan Ježina, Vladimir Turčinov, Ivana Juran Magdić, 

Odsutni: Ivana Drescher-opravdano 

Ostali nazočni: Toni Turčinov-načelnik Općine Murter-Kornati, Julia Ježina-donačelnica Općine Murter-

Kornati, Melanija Turčinov Rameša-pročelnica Jedinstvenog upravnog odjela Općine Murter-Kornati, 

Vesna Juran-djelatnica OMK, Mirjana Jakovljević-djelatnica OMK, Mirna Donđivić-djelatnica OMK 

Zapisničar: Vesna Juran 

Utvrđivanje kvoruma 

Predsjedavajući je izvršio prozivku vijećnika, nakon čega je konstatirao da je od jedanaest vijećnika 

nazočno deset vijećnika te da postoji kvorum za pravovaljano odlučivanje. 

 

 



SATI VIJEČNIČKIH PITANJA: 

Edo Juraga: čuo sam dobru vijest da smo dobili građevinsku dozvolu za dječju vrtić. Kako stvari stoje sa 
time, što je sa financiranjem? 

Toni Turčinov: eto dobili smo tu dozvolu iako smo imali dosta prepreka. Spremili smo sve papire za 
mjeru 7.4.1.  Dosta ljudi je za to lobiralo. Tko god bude imao spremne papire će dobiti, iako ja to ne 
vjerujem dok ne vidim. Ako se mjera otvori u devetom mjesecu, znači pred lito bi se znali rezultati i 
dodjela novaca drugu jesen. Moramo biti još malo strpljivi. Još da kažem zašto Luke radimo ovako 
kasno, to je zbog toga što su firme sve zauzete i imaju puno posla. Treću fazu bi kompletirali do kraja 
drugog lita. Gradina će biti gotova do 15.6. suhozidi, klupe, i sve ono što je bilo zamišljeno za prvu fazu. 
Crnikovac ćemo raditi 1.7. jer tamo nema turista, pa će se ulagano raditi. Moramo napraviti rebalans, 
neke stvari smo probili. Još uvik čekamo krov u Gradini da vidimo šta će od toga biti. Obećano nam je 
da ćemo dobiti neka sredstva.  

Venčoslav Skračić: što je sa prostornim planom otoka Žuta?  

Toni Turčinov: krajem 6 miseca će biti izložen prostorni plan za javnu raspravu. I idem nam kanalizacija 
uskoro. Do kraja 6. mjeseca ide javna nabava za kanalizaciju. Tako da nas na jesen čeka još jedna velika 
borba.  

Venčoslav Skračić: ja ču još jedno pitanje, kada će se sanirati rupe po prometnicama? 

Toni Turčinov: pola rupa se saniralo a pola će u petak i ponedjeljak. Mislili smo neke ulice cile asfaltirati 
ali nakon što su nam ovi javili da ide kanalizacija onda mislim da bi te novce trebalo uložiti u neke druge 
stvari. Rupe će se pokrpati, već jedan dio je.  

Venčoslav Skračić: ako nema više pitanja krećemo na dnevni red. 

 
DNEVNI  RED 

1. Usvajanje zapisnika sa 11. sjednice  Općinskog vijeća Općine Murter-Kornati,  
2. Donošenje Zaključka o prihvaćanju Godišnjeg izvješća o izvršenju proračuna Općine Murter-

Kornati za razdoblje od 01. 01. – 31. 12. 2017. godine, 
3. Donošenje Odluke o raspodjeli rezultata poslovanja za 2017. godinu, 
4. Donošenje Odluke o izboru članova vijeća mjesnih odbora na području Općine Murter-

Kornati, 
5. Donošenje Odluke o izmjeni i dopuni Odluke o uređenju prometa na području Općine Murter-

Kornati, 
6. Donošenje Zaključka o prihvaćanju Izvješća o stanju zaštite od požara na području Općine 

Murter-Kornati za 2017. godinu, 
7. Donošenje Provedbenog plana unapređenja zaštite od požara Općine Murter-Kornati za 2018. 

godinu, 
8. Donošenje Operativnog programa aktivnosti Općine Murter-Kornati za ljetnu sezonu 2018. 

godinu, 
9. Donošenje Plana aktivnog uključenja svih subjekata zaštite od požara u 2018. godini, 
10. Donošenje Zaključka o usvajanju Strategije razvoja Općine Murter-Kornati za razdoblje od 

2016. – 2021. godine i njene strateške procjene utjecaja na okoliš. 
 



 Dnevni red prihvaćen je JEDNOGLASNO 

1. Usvajanje zapisnika sa 11. sjednice  Općinskog vijeća Općine Murter-Kornati 
 

 Zapisnik prihvaćen je JEDNOGLASNO 
 

2. Donošenje Zaključka o prihvaćanju Godišnjeg izvješća o izvršenju proračuna Općine 
Murter-Kornati za razdoblje od 01. 01. – 31. 12. 2017. godine 

 
Toni Turčinov: to smo puno puta prošli, radi se o izvršenju proračuna za prošlu godinu  

Mirna Donđivić: mi smo imali prihode u iznosu od 14.779.265 kuna, imali smo ostvarenje veće nego 

što je bio tekući plan. Rashodi su nam bili 9.290.182 kuna, a rashodi za nefinancijsku imovinu 5.887.258 

kuna. Raspoloživa sredstva iz prethodne godine iz 2016. godine su 2.786.600 kuna i na kraju 

proračunske godine imali smo proračunski višak od 2.388.425 kuna. To je naša financijska slika za 2017. 

godinu. U obrazloženju sam vam sve navela.  

 Prijedlog Godišnjeg izvješća o izvršenju proračuna Općine Murter-Kornati za razdoblje od 
01. 01. – 31. 12. 2017. godine prihvaćen je JEDNOGLASNO 

 
3. Donošenje Odluke o raspodjeli rezultata poslovanja za 2017. godinu 

 

Mirna Donđivić: to je isto za izvršenje proračuna. Na kraju poslovne godine, odnosno početkom 

sljedeće godine vijeće treba donijeti odluku o raspodjeli rezultata da se utvrdi kompletan višak i manjak 

po pozicijama. Mi smo u 2017. godini imali višak prihoda poslova od 8.275.685,85 kuna. Taj višak 

poslovanja proizlazi iz prihoda poslovanja i rashoda poslovanja. Manjak prihoda od nefinancijske 

imovine od 5.887.259,30 kuna to su ustvari rashodi za nefinancijsku imovinu. Pošto mi tokom godine 

nemamo nikakvih prihoda od neke prodaje našim nekretnina  i taj rashod na nefinancijskoj imovini to 

se knjiži kao manjak. I onda knjigovodstveno na kraju godine to se zatvara. I na kraju godine imamo 

ovaj proračunski višak od 2.388.426,55 kuna, a ovaj manjak od 5.887.259,30 kuna se zatvara sa ovim 

8.275.685,85 kuna. Preostala ta sredstva mi raspoređujemo u proračun po našima programima.  Ako 

pogledate posebni dio proračuna vidjeti ćete na nekim stavkama izvore financiranja višak poslovanja 

kao i opći prihodi, pomoći.  

 Prijedlog Odluke o raspodjeli rezultata poslovanja za 2017. godinu prihvaćen je 
JEDNOGLASNO 

 

4. Donošenje Odluke o izboru članova vijeća mjesnih odbora na području Općine Murter-
Kornati 

 
Melanija Turčinov Rameša: imali smo staru odluku iz 2006. godine koju smo morali uskladiti sa 

zakonom. U zimu bi trebali raspisati izbore za Kornate.  

 

 Prijedlog Odluke o izboru članova vijeća mjesnih odbora na području Općine Murter-
Kornati prihvaćen je JEDNOGLSNO 

 



5. Donošenje Odluke o izmjeni i dopuni Odluke o uređenju prometa na području Općine 
Murter-Kornati 

 

Melanija Turčinov Rameša: na prethodnom vijeću smo donijeli odluku o uređenju prometa naše 

općine. Ovom odlukom smo regulirali dostavna vozila, jer nam je to u praksi veliki problem. Pa smo 

odredili u kojem razdoblju i od kada do kada mogu prometovati dostavna vozila. U tekstu ostaje sve 

iste jedino u članku 1. zadnji stavak mijenjamo „u razdoblju od 15. lipnja do 15 rujna“, iz razloga što na 

u odluci o komunalnom redu stoji zabrana izvođena građevinskih radova u tom datumu pa onda nema 

logike da zabranimo ovaj promet vozilima za prijevoz, a u tom roku su još dozvoljeni građevinski radovi.  

 Prijedlog Odluke o izmjeni i dopuni Odluke o uređenju prometa na području Općine 
Murter-Kornati prihvaćen je JEDNOGLASNO 

 

6. Donošenje Zaključka o prihvaćanju Izvješća o stanju zaštite od požara na području Općine 
Murter-Kornati za 2017. godinu 

 

Melanija Turčinov Rameša: to je po zakonu o zaštiti od požara u članku 13. određeno da predstavničko 

tijelo jedinica lokalne samouprave jedan puta godišnje razmatraju izvješće stanja zaštite od požara na 

svom području. Izvješće je u privitku  

 Prijedlog Zaključka o prihvaćanju Izvješća o stanju zaštite od požara na području Općine Murter-
Kornati za 2017. godinu prihvaćen je JEDNOGLASNO 

 

7. Donošenje Provedbenog plana unapređenja zaštite od požara Općine Murter-Kornati za 
2018. godinu 

 

Melanija Turčinov Rameša: po istom zakonu predstavnička tijela donose provedbeni plan unapređenja 

zaštite od požara  

 Prijedlog Provedbenog plana unapređenja zaštite od požara Općine Murter-Kornati za 
2018. godinu prihvaćen je JEDNOGLASNO 

 

8. Donošenje Operativnog programa aktivnosti Općine Murter-Kornati za ljetnu sezonu 2018. 
godinu 

 

Melanija Turčinov Rameša: taj se program donosi temeljem članka 12. zakona o zaštiti od požara i 

Programa aktivnosti u provedbi posebnih mjera zaštite od požara, kojeg Vlada donosi za svaku godinu. 

Po tom programu su jedinice lokalne samouprave dužne donijeti operativni program aktivnosti na 

svom području za sezonu, a isto tako i plan aktivnog uključenja svih subjekata zaštite od požara, što je 

tema iduće točke.  

 Prijedlog Operativnog programa aktivnosti Općine Murter-Kornati za ljetnu sezonu 2018. 
godinu prihvaćen je JEDNOGLASNO 

 



 
9. Donošenje Plana aktivnog uključenja svih subjekata zaštite od požara u 2018. godini 

 

 Prijedlog Plana aktivnog uključenja svih subjekata zaštite od požara u 2018. godini 
prihvaćen je JEDNOGLASNO 

 
10. Donošenje Zaključka o usvajanju Strategije razvoja Općine Murter-Kornati za razdoblje od 

2016. – 2021. godine i njene strateške procjene utjecaja na okoliš 
 

Julia Ježina: to je strategija za razdoblje 2016.-2021. godine s time da se to razdoblje može produžiti s 
obzirom na vrijeme usvajanja strategije. Može se produžiti dvije godine.  

Melanija Turčinov Rameša: budući da je završena zadaća Vijeća je da usvoji strategiju 

 Prijedlog Zaključka o usvajanju Strategije razvoja Općine Murter-Kornati za razdoblje od 
2016. – 2021. godine i njene strateške procjene utjecaja na okoliš prihvaćen je 

JEDNOGLASNO 
 

Sjednica Općinskog vijeća završena je u 20,50 sati. 

 

Zapisničar:       Predsjednik: 

 

Vesna Juran       Venčoslav Skračić 

 

 

 


